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Írásbeli választ igénylő kérdés
részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Kérdés az 52/2010 . (IV.30.) FVM rendeletrő l” címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az országgyűlési egyéni választókerületem területén található Fülöpház a
Község a Vidékfejlesztési Minisztérium által meghirdetett Tanyafejlesztés i
Programon pályázati lehetőségén keresztül baromfi-vágópontot kíván létesíteni .

A tervek szerint a közeljövőben kivitelezésre kerülő létesítmény hatósági
engedélyeztetése sajnálatos módon nem várt akadályokba ütközött . A Bács-
Kiskun Megyei Kormányhivatal illetékes igazgatósága a kistermelői élelmiszer -
termelés, - előállítás és - értékesítés feltételeir ől szóló 52/2010 . (IV . 30 .) FVM
rendeletre való hivatkozással vonakodik a szükséges engedélyeket megadni,
tekintettel arra, hogy a vágóponton helyi és környékbeli kistermel őktől vásárolt
baromfik kerülnének levágásra, majd ezt követ ően továbbértékesítésre. A
nevezett rendelet kapcsán felmerül a kérdés, hogy önkormányzati tulajdonú
feldolgozóegységnek értékesíthet-e kistermelő baromfit ?

Kérdezem tehát Miniszter Urat : milyen élelmiszer-biztonsági és egyé b
feltételeknek kell megfelelnie egy önkormányzati tulajdonban lév ő baromfi-
vágópontnak? Kérdezem továbbá Miniszter Urat : milyen feltételek teljesülés e
esetén értékesíthetnek kistermelők baromfit a szóban forgó vágópont részére?



Végezetül kérdezem Miniszter Urat : biztosít-e lehetőséget a hatályos jogszabályi
környezet, különös tekintettel a kistermel ői élelmiszer-termelés, - előállítás és -
értékesítés feltételeiről szóló 52/2010. (IV. 30.) FVM rendelet arra, hogy a
fülöpházi baromfi-vágópont megvalósulása esetén a létesítményben a települé s
és környékének gazdálkodóitól vásárolt baromfik kerüljenek levágásra, illetv e
értékesítésre?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . november 14.
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